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مشاور عالی فرماندهی معظم کل قوا:

منحنی عمر آمریکا و رژیم 
صهیونیستی رو به زوال است

مشــاور عالی فرماندهی معظم کل قوا گفت: 
با اطمینان بشــارت می دهم با گذشت زمان، 
منحنی عمر آمریکا و رژیم صهیونیستی رو به 
زوال رفته و منحنی اقتدار انقلاب اسلامی رو به 
صعود است.سردار سرلشکر سیدیحیی صفوی، 
در جمع راهپیمایــان روز 22 بهمن اصفهان 
اظهار کرد: در ابتدا سلام مقام معظم رهبری 
را به شــما مردم اســتان اصفهان می رسانم 
و از صمیــم قلب از حضور همه شــما مردم و 
ملت غیور و اصفهانی هــای عزیز برای حضور 
در راهپیمایی 22 بهمن 96 تشــکر می کنم. 
وی افزود: مردم اصفهان بــا حضور آگاهانه و 
پرشور خود بار دیگر حرکت انقلاب اسلامی، 
ضد فساد، ضد تبعیض و ضد استکباری خود را 
در مقیاس منطقه ای و جهانی برافراشتند؛ این 
راهپیمایی عظیم چندیــن میلیونی در نقاط 
مختلف کشــور اراده مردم را نشــان می دهد 
که با وجود مشکلات مختلف، نسبت به اسلام 
و رهبری انقلاب اســلامی وفــاداری خود را 
ثابت کرده اند. مشــاور عالی فرماندهی معظم 
کل قوا گفت: دشــمن نتوانســته بین ملت و 
مسئولان فاصله و شکاف ایجاد کند، مردم با 
حمایت از رهبر معظم انقلاب، ایرانی پیشرفته، 
قدرتمند و آباد را خواهند ســاخت. درود خدا 
بر مادران و همســران و فرزندان شهیدان که 
پس از شهادت عزیزان شــان این گونه استوار 
ایســتاده اند.وی خاطرنشــان کــرد: انقلاب 
اسلامی در زمانی به ســر می برد که جهان به 
سرعت در حال تحول است و همه چیز تحت 
تأثیر قــرار گرفته اســت؛ بنیادی ترین اصل 
در نظام هســتی که بر ایــن تغییر و تحولات 
تأثیرگذار اســت، عامل زمان و حرکت است. 
صفوی اذعان داشت: با گذشــت 39 سال از 
انقلاب اســلامی باید بپرســیم که ما قوی تر 
شده ایم یا دشــمنان ما؟ با اطمینان بشارت 
می دهم با گذشــت زمان منحنی عمر آمریکا 
و رژیم صهیونیستی رو به زوال رفته و منحنی 
اقتدار انقلاب اسلامی رو به صعود است؛ دیروز 
شاهد سرنگونی هواپیمای صهیونیستی توسط 
رژیم سوریه بودیم، آیا آمریکایی ها در سوریه 
عراق شکست نخورده اند؟ آیا آمریکایی ها در 
تشکیل خاورمیانه جدید شکست نخوردند؟وی 
اضافه کرد: دستور نظامی رئیس جمهور آمریکا 
نشان از ضعف این رژیم است، آیا آمریکایی ها 
در برجام موفق شدند، در حالی که گروه 5+1 
از برجام حمایت می کند و آمریکا برخلاف آنان 
عمل می کند. زمان به ســمت بیداری ملت ها 
در مبارزه بــا ظلم آمریکایی، صهیونیســتی 
و برخی از کشــورهای عربی اســت و عامل 
حرکت به نفع انقلاب اســلامی است. مشاور 
عالی فرماندهی معظم کل قــوا ادامه داد: آیا 
مستشــاری نظامی فرزندان ایران اســلامی 
نبود که توانســت نیروهای داعش را شکست 
دهد و توطئه جدید آمریکایی ها را برهم زند؟ 
اصلی ترین راه ما حفظ انســجام ملی، اقتدار 
ملی، حمایت و پشتیبانی ملت از ارکان نظام، 
رهبر معظم انقلاب و سه قواست. وی تصریح 
کرد: مسئولان، مدیران و سیاست مداران کشور 
باید شناخت درستی از مشکلات مردم داشته 
باشند و در کنار آن راهبرد دشمن را بشناسند 
و باید بدانند که دشمن روی شبکه مجازی و 
اقتصاد و فرهنگ ســرمایه گذاری کرده است. 
باید از فرصت های ملی و منطقه ای استفاده و از 
آن ها بهره مند شد. کشور ما هم اکنون یک وزنه 
برتر در منطقه غرب آسیاست و انقلاب اسلامی 
در منطقه نفوذ پیدا کرده است.صفوی تأکید 
کرد: مسئولان باید به مردم بگویند برای مردم 
چه کرده اند و باید پاســخ گوی ملت باشــند. 
برنامه ششم توسعه کشــور تا سال 1400 به 
اتمام می رســد و مردم اصفهان انتظار دارند 
بدانند وضعیت آب، هوا، اشــتغال، تولید چه 
خواهد شد ومســئولان باید پاسخ گوی مردم 
شرق اصفهان که با خشکسالی روبه رو شده اند 
نیز باشند.وی در پایان اضافه کرد: تا زمانی که 
به اسلام عمل کنیم و شعار ندهیم، دستگاه ها 
و کارگزاران حکومتی نیز به وظیفه خود عمل 
کنند، وعده الهی محقق خواهد شــد و پیروز 
خواهیم شد. اصلی ترین راهکار، حفظ انسجام 
و اتحاد ملی و پشتیبانی از ارکان نظام و قوای 
سه گانه است و اســاس قدرت نظام با حضور 
شما مردم است. با یک انسجام و اتحاد مقابل 

توطئه های قدیم و جدید نظام بایستیم.

گزارش ویژه

آمدی جانم به قربانت ولی 
حالا چرا؟

 از زمانی که حکــم ممنوعیت 
عرضه قلیان داده شد، نه اینکه 
آن ها برونــد و ممنوع شــوند. قلیان ها 
ماندند در پســتوی خانه هــا، کافه ها و 
چایخانه هــای زیرزمینی که گاه آن قدر 
دور از چشم بودند که به راحتی با وجود 
قوانین سفت و ســخت باز هم اقدام به 
عرضه قلیان می کردند. گویا شست مردم 
خبردار شــد که قلیان بایــد پای ثابت 
تفریحات شان شــود. قلیان ماند با تمام 
حاشیه هایی که داشت اما این بار به دور 

از چشم و به قولی دم دست نبود.
ساحل زاینده رود از همان مکان هایی بود 
که عرضه قلیان در آن رواج داشت. پشت 
پرچین ها یا تــوی دل پارک ها و فضای 
سبز. جایی که می شد بساطی پهن کرد و 

از طبیعت با دود قلیان لذت برد.
شاید ممنوعیت قلیان نه تنها جوان ها را 
از آن دور نکرد، بلکه حساسیت ویژه ای 
نسبت به قلیان ایجاد شد، که بر اساس 
آن خیلی هــا که درگیــرش نبودند هم 

معتاد این دود شدند.
تا جایی که تنوع قلیان ها از انواع غذاها 
هم بیشتر شــد و منوی قلیان طوماری 
بلند بالا را با خود یدک می کشید: طعم 
زردآلویــي، طعم تمشــکي، کاکائویي، 
قلیان با آب میوه که جاي آب داخل جام 
آن ریخته می شود و بالاخره کلکسیوني 

از تنباکوهاي کشورهاي خارجي.
حــالا در اصفهان می تــوان پاتوق های 
بســیار قلیان را دیــد؛ پاتوق هایی که 
اکنون به شــکل دیگری همچون قارچ 
هر روز زیادتر می شــوند. این در حالی 
است که چند سال پیش، در یک حرکت 
محکم و سریع طرح ممنوعیت کشیدن 
قلیان و جمــع آوری این ماده دخانی در 
قهوه خانه ها اجرا شــد، اما هیچوقت به 
شکل کامل جمع نشــد و قلیان ها فقط 
زیرزمینی شدند. پس از قانون ممنوعیت 
عرضه قلیان، تعــدادی از قهوه خانه ها 
در اصفهان پلمب شد. قهوه خانه ای که 
خیلی توی چشم بود زیر »پل چوبی« یا 
»جویی« بود که حالا به کافه ای فرهنگی 
تبدیل شده است. اما باز هم قلیان از قل 

نیفتاد؛ چراکه خیلی ها معتقدند در این 
اوضاع و عدم نظارت بر اجرای قانون به 
تنها چیزی که اهمیت داده نمی شود و 
متاسفانه جوانان نیز از آگاهی نسبت به 
آن بی بهره هستند، مضرات و اثرات سوء 

مصرف بی رویه قلیان است.
حالا بعد از چند ســال در پی این طرح 
شکســت خورده، بــاز هم قرار اســت 
بازگشــت قلیان ها در مجلس تصویب 
شود. مصوبه ای که می تواند حاشیه های 

تازه ای برای قلیان داشته باشد.
البته باید توجه داشت طرح استفساریه 
آزادســازی قلیان با قید یک فوریت به 
مجلس رفته اســت. پس از اینکه طرح 
ارائه شده، دیگربار در کمیسیون بررسی 
و ســپس در صحن مجلس رأی گیری 
می شــود. در انتها مصوبه به شــورای 
نگهبان فرســتاده و با تائید آن شــورا، 

تبدیل به قانون خواهد شد.
قانونی دوباره بر بازگشــت قلیان ها در 
حالی قرار است به تصویب برسد که در 
مهرماه سال 85، اتفاقی پر سر و صدا در 
جامعه رقم خورد که ســیل موافقان و 

مخالفان را رودرروی هم قرار داد و فضایی 
پدید آورد که به نظر می رسید در پایان 
آن، تکلیف قلیان برای همیشه مشخص 
خواهد شد؛ یا با برچیدن بساط قلیان ها 
در جامعه یا رسمی شدن استفاده از آن 

برای همیشه.
اتفاقی که البته هرگــز رخ نداد و تنها به 
محدودیت عرضه قلیان در رستوران ها 
محدود ماند؛ محدودیتی که البته قهوه 
خانه ها مشمول آن نشدند و همین کافی 
بود تا مشــکلات بزرگ تری خودنمایی 
کنــد؛ مشــکلاتی از قبیل اینکــه آیا 
قانون گذار مخالف قلیان اســت یا تنها 
در خصوص مکان عرضه آن رأی قانونی 

صادر کرده است؟!
آن گونه که در قانون مشــخص شــده، 
قانون گذار اســتعمال مخدر در اماکن 

عمومــی را ممنــوع اعلام کــرده و بر 
این اســاس اســت که عرضه قلیان در 
رستوران ها برچیده شد؛ اما قلیان از قل 
قل نیفتاد. و اکنــون در آخرین اخبارها 
آزاد شدن قلیان منتظر مصوبه شورای 
نگهبان اســت و در حال حاضر موضوع 
منع عرضــه و مصرف قلیــان در اماکن 

عمومی بین زمین و آسمان مانده است.
در ایــن میــان و در حالی کــه عرضه 
قلیان بــه خصــوص در چایخانه های 
اصفهان پا در هوا اســت، برخی اعتقاد 
دارنــد که پیشــگیری بهتــر از درمان 
است. فرهنگ ســازی و ایجاد اهرم های 
نظارتی قوی بهتــر از مجازات این عمل 
و برخوردهای سلبی مؤثر واقع می شود. 
تبلیغات منفی در قبال مصرف دخانیات 
از طریــق قلیان و نشــان دادن مضرات 

این عمل می تواند مفید باشــد. در این 
میان باید پذیرفت، تمام دســتگاه هایی 
که به نوعی اوقات فراغــت جوانان را در 
دستور کارســازمانی خویش دارند، در 
مقام متهم اصلی افزایش گرایش مصرف 
قلیان در کشورهستند؛ چراکه تاکنون 
نتوانسته اند فضایی برای پرکردن اوقات 
فراغت جوانان فراهم کنند. در صورتی 
که هریک از دستگاه های کشور به وظیفه 
ذاتی خود آشنا باشند شاید دیگر لزومی 
به انجام برخوردهــای قهری و تصویب 
قانون نباشــد؛ ولی بایــد بپذیریم که 
نتوانسته ایم برنامه ریزی کامل و جامعی 
را برای اوقات فراغت جوانان ایجاد کنیم 
که در حال حاضر مصــرف قلیان میان 

جوانان به مرز هشدار رسیده است.

نوایقلقلازنانمیافتد!

 دریا قدرتی پور / گروه اصفهان
power fullsea@gmail.com

مریم محسنی / گروه اصفهان
 Maryam.m@hotmail.com

یلدا توکلی / گروه اصفهان
tavakoli.yalda11@gmail.com

معاون حمل و نقل و ترافیک شهردار اصفهان گفت: حدود 70 درصد از آلودگی هوای اصفهان 
ناشی از تردد وســایط نقلیه از جمله خودروهای سواری، وســایط نقلیه سنگین )دیزلی( و 
موتورسیکلت هاســت.علیرضا صلواتی، در آیین بهره برداری از پروژه های ترافیکی شهرداری 
اصفهان افزود: آلودگی ناشی از بخش حمل و نقل به دلیل شهرسازی بی رویه و سریع به اندازه 
آلودگی صنعتی مهم است.وی اضافه کرد: این آلودگی ها با اتخاذ روش های برنامه ریزی شده 
کشوری، منطقه ای، شهری و استفاده از خودرو ها و سوخت های مناسب همراه با استفاده از فناوری 
کنترل آلودگی می تواند به حداقل برسد.صلواتی گفت: موتورسیکلت  به دلیل فناوری قدیمی، 
مصرف بالای سوخت و احتراق نامناسب، نقش قابل توجهی در آلودگی هوا دارد؛ به طوری که 

میزان آلودگی هوا و آلودگی صوتی هر موتورسیکلت چهار برابر یک خودروست.
وی افزود: حدود یک میلیون و 300 هزار دستگاه موتورسیکلت در استان )که حدود 90 درصد 
آن در شهر اصفهان است( تردد می کند که بیش از 30 درصد آلودگی هوا و 49 درصد آلودگی 

صوتی در این شهر را باعث می شود.

معاون حمل و نقل و ترافیک شهردار اصفهان گفت: در ایران هشت کلان شهر به عنوان شهرهای 
آلوده معرفی شده  که مهم ترین آن ها »اصفهان« است.

وی افزود: منابع آلوده کننده هوای اصفهان به دو دسته اصلی منابع طبیعی )در اثر فعالیت های 
طبیعی و بدون دخالت انسان مانند ریزگردها( و مصنوعی )در اثر فعالیت های انسانی به صورت 

مستقیم یا غیرمستقیم شامل منابع ساکن و متحرک( تقسیم می شود.
صلواتی اضافه کرد: با توجه به سهم، نوع و مقدار آلاینده های تولیدی توسط وسایط نقلیه بنزین و 
دیزل سوز و متوسط عمر و کارکرد، تقاضای سفر در شهر اصفهان و ضرورت حداقل سازی اثرات 
ناشی از تردد وسایط نقلیه، اقداماتی از جمله تدوین برنامه جامع در بخش های معاینه فنی و اعمال 
قانون، توسعه حمل و نقل عمومی یکپارچه، حمل و نقل پاک و غیرموتوری و سنجش و پایش 

کیفیت هوا در دستور کار قرار گرفته است.
وی مهم ترین راهکارها برای مقابله بــا آلودگی هوا در حوزه حمــل و نقل عمومی و ترافیک 
شهری را گسترش حمل و نقل عمومی یکپارچه، توســعه کمی و کیفی شبکه BRT و مترو، 
گسترش مســیرهای ویژه دوچرخه، افزایش تعداد ایســتگاه ها و پیاده راه سازی در چهارباغ، 
مطالعه و مکان یابی، خرید و استقرار تجهیزات سنجش آلودگی هوا، گسترش کمی و کیفی 
مراکز معاینه فنی خودروها بیان کرد.صلواتی افزود: نوسازی ناوگان فرسوده و تجهیز بخشی 
از ناوگان به فیلترهای پیشرفته، تغییر نسل به سمت وسایط نقلیه الکتریکی و هیبریدی، ارائه 
طرح های تشویقی و تسهیل خرید شهروندان، ایجاد ایستگاه های شارژ در شهر و ممنوعیت تردد 
موتورسیکلت های بنزینی در هسته مرکزی شهر از دیگر راهکارهای رفع آلودگی هوای شهر 
اصفهان است.در مراسم امروز، مراکز معاینه فنی خودروهای سنگین و پایش و کنترل کیفیت 

هوای شهر اصفهان به بهره  برداری رسید.
برای راه اندازی مرکز معاینه فنی خودروهای سنگین که در زمینی به مساحت یازده هزار و 600 
متر مربع در بلوار فرزانگان اصفهان و در کنار توقف گاه اتوبوس رانی شهرداری اصفهان احداث شده، 

30 میلیارد ریال اختصاص یافته است.
این مرکز دارای یک سوله سرویس به مســاحت 525 متر مربع، ساختمان اداری به مساحت 
220 مترمربع، یک خط معاینه فنی سنگین با ظرفیت تست ترمز 20 تنُ، تست زوایای چرخ، 
 تست فرسایش قطعات، تست سرعت و کیلومتر، تست دود دیزلی و تست تنظیم نور چراغ های

 جلوست.

معاون حمل و نقل و ترافیک شهردار اصفهان: 

70 درصد از آلودگی هوای اصفهان ناشی از تردد وسایط نقلیه است

2 دانشگاه اصفهان در جدیدترین فهرست دانشگاه های برتر آسیاملت ایران همواره پایبند به انقلاب و نظام است

امام جمعــه اصفهان درحاشــیه راهپیمایی 22 بهمن 
خطاب به آمریکا و ســران اســتکباری گفت: پیام ما به 
آن ها این اســت که ملت ما همواره پایبنــد به انقلاب و 
نظام است و آمریکا هیچ غلطی نمی تواند بکند.آیت اله 
سیدیوسف طباطبایی نژاد، در حاشــیه راهپیمایی 22 
بهمن در اصفهان در جمع خبرنگاران با تبریک ایام الله 22 
بهمن اظهار داشت: زبان ما از تشکر از این مردم با بصیرت 
قاصر است که هر چه دشمن فشار خود را بیشتر می کند، 

مردم  علاقه خود به انقلاب، نظام و رهبری را بیشتر نشان 
می دهند که نشانی از بصیرت این ملت انقلابی است.وی 
افزود: خداوند را شــاکریم تاکنون که حدود 40 سال از 
انقلاب می گذرد و مردم روز به روز بیدارتر از گذشته در راه 
اسلام و ولایت پایداری نشان می دهند.امام جمعه اصفهان 
خطاب به آمریکا و سران استکباری تأکید کرد: پیام ما به 
آن ها این است که ما همواره پایبند به انقلاب هستیم و 

آمریکا هیچ غلطی نمی تواند بکند.

دانشــگاه های »اصفهان« و »صنعتــی« اصفهان در 
جدیدترین فهرست دانشــگاه های برتر آسیا در سال 
2018 از منظر پایگاه رتبه بنــدی تایمز قرار گرفتند.

دراین فهرست 18 دانشــگاه از ایران در بین دانشگاه 
های برتر آســیا قــرار گرفتند که نام دانشــگاه های 
اصفهان و صنعتی اصفهان در میان آن ها به چشم می 
خورد.رتبه بندی تایمز یکی از مشهورترین نظام های 
رتبه بندی بین المللی است که هر سال دانشگاه های برتر 

را طبق13 شاخص عملکردی در قالب پنج معیار کلی 
آموزش، پژوهش، اســتنادات، درآمد صنعتی و وجهه 
بین المللی برای انجام مقایسه های جامع و متوازن مورد 
ارزیابی و رتبه بندی قرار می دهد.تایمز از سال 2013 
میلادی رتبه بندی دانشــگاه های برتر آسیایی را نیز 
به صورت سالانه ارائه می دهد.در این فهرست، دانشگاه 
صنعتی اصفهان در رتبه 96 و دانشگاه اصفهان در رتبه 

200 تا 250 آسیا قرار گرفته اند. 

عیادت استاندار اصفهان از حضرت آیت اله مستجابیطرح»قطار شهری«را می توان با کمک بخش خصوصی درکمترین زمان تکمیل کرد

محســن مهرعلیزاده، درمراســم 
افتتاحیــه پروژه هــای ترافیکــی 
شهرداری اصفهان افزود: راه اندازی و 
احداث خط یک قطارشهری اصفهان 
تاکنون هفده سال  طول کشیده  است.

برای تکمیل این خــط و راه اندازی 
و تکمیل خطوط دیگــر با توجه به 
محدودیت های موجود،بیش از 50 
سال دیگروقت لازم است. نسل فردا

استاندار اصفهان، محسن مهرعلیزاده 
با حضــور در بیمارســتان الزهرا از 
آیت اله مســتجابی چهره ماندگار 
عرصه مبــارزه و جوانمردی عیادت 
کردآیت اله مستجابی در این ملاقات 
ضمن اشــاره به شــناخت خود از 
استاندار اصفهان ابراز امیدواری کرد 
که تمام امکانات برای توسعه استان 
و احیای زاینده رود بــه کار گرفته 

شود. نسل فردا

خبر ویژه
اختصاص یک سوم بودجه سال 97 شهرداری اصفهان به پروژه 

قطار شهری
»مترو« سوار بودجه شهر شد!

شهردار اصفهان گفت: یک سوم بودجه سال 97 شهرداری معادل 800 میلیار تومان به 
توسعه و تکمیل پروژه »قطار شهری« این شهر اختصاص یافت.

قدرت اله نوروزی، روز شنبه در مراسم افتتاح پروژه های ترافیکی شهرداری اصفهان افزود: 
این رقم جدای از فاینانس و کمک های دولت به صورت نشر اوراق مشارکت است.

وی با اشاره به مبنای کار در شهرداری اصفهان برای جلب مشارکت بخش خصوصی در 
اجرای طرح ها افزود: دلیل اصلی تأخیر در اجرای پروژه قطار شهری اصفهان، تخصیص 

نیافتن بودجه است و این خلأ باید با استفاده از ظرفیت بخش خصوصی جبران شود.
وی یادآور شد: با بهره برداری از مراحل اول و دوم و بخش نخست مرحله سوم خط یک 
قطار شهری، اکنون 16 کیلومتر از خط یک متروی اصفهان حدفاصل ایستگاه قدس تا 
آزادی در حال بهره  برداری است.خط یک قطار شهری اصفهان از ایستگاه قدس آغاز 
می شود و با عبور از ایستگاه های بهارستان، گلستان، شهید مفتح، شهید علیخانی، جابر، 
کاوه، شهید چمران، شهید باهنر و شهدا و تختی، در ایستگاه های سی و سه پل، شریعتی 
و آزادی نیز به شهروندان خدمت  رسانی می کند.قرار اســت تا پایان سال 96، بخش 
دیگری از طرح قطار شهری اصفهان با بهره برداری از ایستگاه های دیگر تکمیل شود و 
ایستگاه های باقی مانده تا ترمینال صفه اصفهان نیز به بهره  برداری برسد.شهردار اصفهان 
با اشاره به پروژه های ترافیکی این شهر که امروز افتتاح شد، گفت: افتتاح مرکز پایش و 
کنترل بسیار با اهمیت است اما اولویت ما پیدا کردن منشأ آلودگی های اصفهان و رفع 
آن هاست. نوروزی افزود: اصفهان در چنبره چند عامل آلودگی هوا قرار گفته است و این 
آلودگی ها سلامت مردم و شهروندان را تهدید می کند. وی اضافه کرد: اصفهان از شرق 
در معرض ریزگردهای ناشی از مناطق خشک و بیابانی و ریزدانه های تالاب گاوخونی و از 
طرف جنوب و غرب نیز در معرض آلاینده های بسیاری است و صنایع آلاینده استان نیز 
مزید بر علت است. شهردار اصفهان افزود: آلودگی هوا نه تنها سلامت جسمی شهروندان 
را در معرض خطر قرار می دهد بلکه می تواند آثار اجتماعی و روحی- روانی منفی نیز داشته 
باشد. وی در بخش دیگر سخنان خود با اشاره به دهه فجر گفت: امسال با نگاه جدیدی 
بر مبنای دفاع از شعار»استقلال، آزادی، جمهوری اسلامی« و زمینه سازی برای جلب 
مشارکت مردمی در راه تقویت نظام، 500 برنامه توسط شهرداری اصفهان به مناسبت 

این دهه، تدوین و اجرا شد.
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رئیس حوزه علمیه اصفهان:
ملت با حضور در راهپیمایی ۲۲بهمن سبب 

ناامیدی بدخواهان انقلاب می شوند
آیت اله حسین مظاهری، از مراجع تقلید، در پایان درس خارج 
فقه خود ضمن دعوت مردم به شرکت در راهپیمایی 22 بهمن، 

اظهار داشت: مردم و مسئولان باید در این صحنه حساس به حفظ 
وحدت توجه داشته باشند و هرگونه اختلاف و تفرقه را با تسلط 
بر احساسات و با عقلانیت و دوراندیشی خنثی کنند تا دنیا شاهد 

یک حماسه وحدت  بخش و دشمن  شکن باشد.
آیت اله مظاهری، با گرامیداشت فرارسیدن دهه فجر و سالروز 
پیروزی انقلاب اســلامی بر ضرورت حفظ وحدت و یکپارچگی 

در همه صحنه  ها خصوصــاً در راهپیمایی 22 بهمن تأکید کرد 
و افزود: انقلاب شکوهمند انقلاب اســلامی با عنایات الهی و به 
واســطه حضور و مجاهدت ملت ایران و رهبــری  های داهیانه 
امام راحل عظیم  الشأن، به پیروزی رسید؛ از این رو ماهیت این 
نهضت از ابتدا یک ماهیت دینی و مردمی بوده است. رئیس حوزه 
علمیه اصفهان با تأکید بر ضرورت شرکت اقشار گوناگون ملت در 

راهپیمایی 22 بهمن بیان کرد: بحمدالله مردم همه ساله پیمان 
خود با جمهوری اسلامی و آرمان  های انقلاب را در راهپیمایی 
22 بهمن تجدید کرده اند و امسال نیز به فضل الهی ملّت مجاهد 
ایران با حضور گسترده و دشــمن  شکن خود در راهپیمایی 22 
بهمن، موجبات ناامیدی بدخواهان انقلاب و جمهوری اسلامی، 

نیز خوشحالی دوستان اسلام و انقلاب را فراهم خواهند کرد.


